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Zapisnik Qll2025

Odrlan na l. redovnoj sednici Skup5tine opStine dana 31.01.2025. godine, u skup5tinskoj sali u

10:00 dasova pod predsedavanjem predsedavajudeg SkupStine opStine, Xhavit Zariqi, u prisustvu

njenih dlanova, nevladinih organizacija i sluZbenika za informisanje.

Uvodna rei - Predsedavajudi Skup5tine opStine, Xhavit Zariqi;

Pozdrav za sve prisutne, direktore, medije i civilno druStvo, uvaZeni i po5tovani odbornici

Skup5tine op5tine Uro5evac, podinjemo sa l. redovnom sednicom SkupStine opStine Uro5evac i za

ovaj sastanak, na osnovu materijala koje ste dobili, predlaZem ovaj dnevni red:

Dnevni red:

l. Potvrda ude56a na sastanku SO-e;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka SO-e;

4. Predlog odluke o rasporedu sastanaka i radnih sednica Skup5tine op5tine Uro5evac za

kalendarsku 2025. godinu;

5. Predlog - Odluka o dodeli subvencija u oblasti poljoprivrede 2a2025. godinu;

6. Predlog - Odluka zareviziju odluke broj 0l.br.9l od27.09,2024.

7 . Predlog odluke o progla5enju od op5teg interesa delova katastarskih parcela; 63-5,63-6

KZ Gdrlica. privatna svojina, radi zamene sa katastarskom parcelom 195-0 KZ VaroS,

vlasni5tvo opStine UroSevac;

8. Predlog - Odluka o odredivanju lokacije zaizgradnju objekta za potrebe me5tana sela

MuhadZer;

9 . Predlo g-Od luka za odred ivanj e lokacij e za izgr adnju obj ekta za potrebe stanovnika

Zaskoka;

10. Predlog - Odluka o usvajanju Sporazuma o saradnji izmedu Op5tine UroSevac i

CARITAS KOSOVA;

11. Predlog-Odlukao poni5tenju Odluke br.0l. br.4978 od 16.11.2007. godine idavanje

na kratkorodno koristenje,,Stanova solidarnosti";

12. Predlog - Preliminarna odtuka za dugorodno kori5tenje dela katastarskih parcela 719-0 i

katastarskih parcela 7 I 5 -2, 7 I 5 -3, 7 04'0, 70 8-0 i 7 I 4'0 KZ Cemila;



13. Predlog - Odluka o zameni katastarskih parcela; 692-4,694-2,693-3 KZ Jerli Prelez,

privatno vlasni5tvo, sa delom katastarske parcele I 178-0 KZ Jerli Prelez, vlasniStvo

Op5tine Uro5evac i

14. Razno.

Dodatne taike:

l. Predlog odluke o zameni katastarskih parcela ll40-2 KZ UroSevac, privatna svojina, sa

delom katastarske parcele 3280-0 KZ Uro5evac, vlasniStvo OpStine Uro5evac;

Predlog odluke o popunjavanju rezervne liste sa nazivima ulica ijavnih trgova u opStini

UroSevac;

3. Predlog odluke o davanju saglasnosti na Uredbu o transparentnosti i Akcioni planza

transparentnost op5tin a za 2025 -2028,

Predsedavajudije prvo pitao da li neko ima nesto da doda dnevnom redu, a zared jeza1'r:aLio Habib

Krosa koji je pozdravio prisutne i naglasio da, vodedi raduna o oduvanju javne imovine, predlaZem

da se tadka broj 7 dnevnog reda skine sa dnevnog reda, jer je ova parcela pogodna za izgradnju

nadvoZnjaka, a to je i budZetiran projekat i ako razmeni onda se ne moZe realizovati projekat.

Arb6r Bytyqi, prvo poja5njenje, u vezi sa ovom tadkom, deo gde 6e se graditi nadvoZnjak neie biti

menjan, jer kada se tamo izvrSe merenja, on ie biti podeljen, a ja imam dve nove tadke, jedna se

odnosi na promenu 6lana u komisiji za imenovanje puteva, gde ie umesto Altina JaSarija biti

zamenjen sa Besa Haxhimusa, kao ijedna promena u preambuli odluke gde treba da se promeni i

ova promena da se uradi putem Skup5tine, dakle radi se o izmeni u Odluke br. 01.04. dana

27.12.2024.

Predsedavajudi je stavio dnevni red od KPF-aje stavio na glasanje, usvojen je sa 36 glasovaza,0

protiv, 0 uzdrianih.

Imamo Habibov predlog da se skine sa dnevnog reda, ko je za: 15 je za, a nakon Sto je ova tadka

razja5njena, d. nema potrebe da se skida sa dnevnog reda.

Predsedavajudije predloZio da se tadka 7 . odloli i ista razjasni, teje odludeno da se ova tadka skine

sa dnevnog reda ve6inom glasova 36 za,O protiv i 0 uzdrZanih.

Predsedavajuii je proditao dodatne tadke koje su predstavljene skup5tini i izneo ih skup5tini, a one

su usvojene sa 34 glasa za, 0 protiv i 0 uzdrZanih.

Predsedavajuii je pitao da li neko ima ne5to da kaZe o zapisniku, a red je uzela Hatixhe Bungu,

koja je naglasila da je2020. godine traZilada se zapisnici objave na web stranici opStine sa audio

zapisom i to je udinjeno, ali sada Sta se de5ava, to da je govor u delu pitanja i zahteva potpuno

izbrisan, za5to je izbrisan i ako neko treba da bude odgovoranza zapisnik i ako treba da bude

odgovoran za zapisnikjer je zapisnik pokazatelj udinka Skup5tine. Predsedavaju6i je upitao da li

2.



ima drugih, poSto ih nema, stavio je na glasanje i usvojeno je veiinom glasova od 36 glasovaza,

0protivi0uzdrZanih.

Predsedavaju6ije proditao tadku 4 i pitao da li neko ima o demu da raspravlja. Po5to nije bilo, ova

tadka je pro5la sa 37 glasova za,0 protiv i 0 uzdrZanih.

Predsedavaju6ije proditao tadku 5 i predao red Sebahate Ajeti, koja je naglasila da je direktorka

odsutna zbog zdravstvenih problema, dali smo predlog gradonadelnika koji imate pred sobom i
vidite da postoji povedanje u odnosu na prethodne godine, tako da se beleZi kontinuirani rast tokom
godina.

Brahim Osmani je, nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio da je pro5lo 3-4 godine od kada

op5tina i gradonadelnik Aliu prave isti program za raspodelu, iako se budZet pove6ava, dok se za

poljoprivrednike menjaju samo vrednosti, pa poSto ovde nije direktor, neiu daulazim previSe u

detalje, gde je od raspodele od elementarnih nepogoda raspodeljeno je samo u 4.000 evra, dak ni

raspodela subvencija poljoprivrednim mehanizmima nije precizirana, znajuti da je izborno vreme

pa iemo videti da li 6e podeliti multikultivatore po stanovima kao i plastenike po stanovima.

Arian Imeri je, nakon pozdrava prisutnima, naglasio da je opozicija sada postavila normu da

obmanjuje javnost, po5tovani, pred nama je predlog raspodele subvencija u oblasti poljoprivrede,

svi znamo koliki je znalaj ovih subvencija i znamo koliko one utidu na razvoj poljoprivrednika u

na5oj op5tini, u ovom vremenu demografskih promena, tj. Stvarajudi mnoge olak5ice. Da smo u

prilici pove6ali bismo subvencije mnogo viSe, pa gledajuii statistiku, jasno je da je sa 400 hiljada

evra to otiSlo na 500 hiljada evra, znaii to je poveianje od 100 hiljada evra i nije dobro varati i

manipulisati pitanjem od5tete, to je obaveza Ministarstva poljoprivrede, ovaj posao mislim da bi

trebalo da bude sve ovo op5tina po kojoj smo podkategorije mogu6nosti op5tine, znam koliko

podrZavamo, moZda Fitore Pacolli izdrLava samo 5 dlanova svoje porodice, ali nadam se da dolaze

bolji dani i da 6e do6i bolji dani za poljoprivrednike uopSte.

Brahim Osmani, uvaZeni Sef grupe PDK, ja nisam prevarant jer imate brojke, ali ste prevarili sa

subvencijama u stodarstvu, kako ste ih i kada dodelili za one koji se bave pdelama, gde ih imate?

Nakon izglasavanja ove tadke, usvojena j e sa 24 glasa za,8 protiv i I uzdrLan.

Predsedavajudi je proditao tadku 6 i nakon Sto je omoguiio zainteresovanim stranama da o njoj

raspravljaju, usvojena je sa 37 glasova za, 0 protiv,0 uzdrLanih.

Tadku 7 smo pro5li, nastavljamo sa tadkom 8 koja je pro5la sa 38 glasova za,0 protiv, 0 uzdrZanih.

Predsedavajuii je pitao da li neko ima ne5to da doda na tadku 9, a po5to ih nije bilo, i ova tadka je

pro5la sa 37 glasovaza,0 protiv i 0 uzdrZanih.

Predsedavajuii je proditao tadku l0 i predao red Afrimu Llabjaniju, koji je naglasio da smo

pripremili sporazum za nastavak saradnje sa CARITAS KOSOVA i detaljnije tadke sporazuma su

navedene u Predlogu - Odluci i svako ko ima pitanja neka izvoli.

Shqipe Jashari je, nakon Sto je pozdravila prisutne, naglasila da vei imamo dogovor za

funkcionisanje vrtida "Engjujt", direktore, na Sta ste mislili u martu kada ste rekli da 6emo videti



da li 6e u martu dobili platu ioni nisu dobili, ivi sada donosite jednu tadku, a vi jo5 niste zavrSili

martovsku platu, kod tadke 4 dali znadi pove6anje osoblja ili izmena ikako ie tedi izbori da li

konkursom ili kako, da li 6ete zaposliti Zene vaSih prijatelja i Sto se tide minimalne plate, ako je

plata 360€ to je ispod minimalca pa ste napravili nelegalan dogovor.

Verona Isaku je nakon pozdrava prisutnih naglasila da je to stvar koja je prevara, da je bilo

cenkanja, da ima ucena i svega, a sada dolazi nakon Sto je jednom krenulo sa poskupljenjem, pa

sapivatizacijom koja je propala 3 puta, a sada sa produZenjem ugovora, nismo protiv toga, ali ni

da uradimo tako bez ugovora ni ni5ta i bez plana, nije u redu tako, jer nemamo finansije, dok se

sada l0 danapre izbora novac natle pa gde ste sada na5li novac, napisali ste da TlYodaje op5tina,

dok ostalo ide izmedu roditelja iizvodala a ostalo u potpunosti plaia roditelj, skup5tina ne sme

da gu5i konkurenciju, jerje ovo oblik ugovora izjednog izvora i protivzakonito je. Morate priznati

da niste uspeli u planiranju.

Arbnor Murseli je, nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio da ileli da postavi pitanje: da li je

mogu6e ukljuditi i vrtii u selu Greme u ovaj sporazum?

Brahim Osamni je naglasio da Leli da se poveZe sa DrZavnom revizijom, da treba napraviti plan

za oyo pitanje, dok je gradonadelnik rekao da mi nismo dali saglasnost, privatizacija propada,

direktore, ili nema po5tenog dogovora, postoji moguinost da i u selu Greme moZemo da ga

osposobimo sa svim tim radnicima, a ne 12 kuvara u jednom vrtiiu, zbog kojih razloga propadaju

svi objekti u drugom selima, sve procedure privatizacije su propale i mi 6emo kao grupa glasati

protiv.

Arian Imeri je nakon pozdrava svima naglasio da je pred nama dogovor da se vrti6 "Andeli" udini

funkcionalnim, doneli smo i druge verzije, ali mnogi od vas 6e idi dak i u ministarstvu, samo da ne

bi dozvolilida prode i bili su protiv toga da se profunkcioni5e, ranije nije bilo zaprivatizaciju, vei

zadavanje na kori5tenje, ali ja iu nastaviti i sa ovom verzijom jer mi smo sada u nekoj drugoj

verziji ali moramo uraditi sve za decu, pa vas pozivam da glasate zato, jer ste ranije zvalii radnike

i niste rekli da su zaposleni u PDK, a sada kalete da su zaposleni u PDK, malo nejasno.

Pozivam vas da podrZite ovr.r tadku, jer deca treba da se razvijaju i obrazuju, a pro5lo je vreme kada

je partija odgajala decu.

Fljamur Istrefi je nakon pozdravaprisutnima naglasio da je zapravo Verona dala i naS stav, ali me

je Arian ohrabrio kadaje rekao da je njihovaveruija bolja, ali moramo uzeti u obzir daje taveruija

pro5la nakon 2-3 sesije, dok je vraiena kao nelegalna. Operater nam nikada nije dao nikakav

izvestaj, iako je svaki put dobijao ovaj tender.

Amir Rexhepi, nakon pozdravaprisutnima, Sef grupe je rekao da smo izabrali najbolju verziju, ali

vi ste se protivili toj verziji, va5i dlanovi skupStine su se protivili najboljoj verziji, rekli smo

radnicima CARITAS-a da mi Zelimo da vam damo re5enje, ali oni ga ne lele, a ne da ih dovode

ovde 10 dana pre izbora, da se naSale sa njima, samo da im uzmeto glasove.

Hatixhe Bungu je nakon pozdrava prisutnima naglasila da je ova debata nekako zamrla, ali

nemojmo se previ5e politizirati sa ovim poslom, ija sam protiv te forme, ali ono Sto je bitno je da

se znakolike su plate radnicima i koliko deca moraju platiti.



Mimoza Pajazitije nakon pozdrava prisutnima naglasila da mije jako Zao Sto politizujete ovo

pitanje, ne mogu da vas razimem, hodete Ii da ga udinite funkcionalnim, ho6ete li da ga

politizujete, molim vas da glasate za generalno reSenje, dok ne preuzmemo vlast u svoje ruke, i

re5imo to na centralnom nivou.

Shqipe Jashari prvo uzima plate za mart, dok ie plate koje ie primati biti nezakonite, d. Mnogo je

niZa od minimalne plate, plus tome dodajte dug koji dugujete gazeci njihov rad i Zelite dogovor.

Besim Haziri je nakon pozdrava sa prisutnima naglasio da vas ne razumem, da li ikada razgovarate

medu sobom, ved ste dva puta pali, pa tre6i put ste pro5li, Sta hodete od opozicije kad imate brojke.

Adnan Selmani je nakon pozdrava prisutnima naglasio da se govori o funkcionalizaciji, kako nisu

funkcionalizovani, a pre svega, ne znam kako je trenutno, i Mimoza je rekla da treba da

preuzmemo vlast, ili za drlavu?

Ejup Delolli, nakon pozdrava sa svima, samo Zelim da budem jasan, ti ija smo doneli odluku, ali

ima jo5 5, ali Zelimo da ne prekidamo, nismo odustali od proSlih odluka, jer je problem Sto Zelimo

da napravimo trenutno re5enje za ovo,jer treba doneti dugorodnije re5enje.

Po5to nije bilo drugih zainteresiranih za raspravu, predsedavaju6ije stavio na glasanje i usvojen je

sa24 glasaza,T protiv i 0 suzdrZanih.

Predsedavaju6ije naglasio da treba nastaviti sa tadkom 13, a poSto nije bilo zainteresovanih da se

o tome raspravlja, stavio je na glasanje i to je proSlo sa 37 glasova za,0 protiv, 0 uzdrilanih.

Predsedavaju6ije proditao tadku l4 i upitao da li neko ima ne5to da doda, poSto nije bilo, stavio je

na glasanje i to je pro5lo sa 37 glasovaza,0 protiv, 0 uzdrZanih.

Predsedavajudi je proditao tadku 15 za dopunu rezervne liste i pitao da li neko ima neSto da doda:

Elbasan Osmani traii da se Astrit Bytyqi unese kao ime na zahtev Ve6a susedstva iu dogovoru sa

porodicom.

Faik Selmani, u vezi sa rezervnom listom treba da napravim ispravku i treba da bude napisano

ovako: Predlog - Odluka da se rezervna lista dopuni prethodnim imenima, ako ide ovako, to znadi

da vei postoje ovi, treba uzeti u obzir da je od202l-25 godine bilo mnogo nominacija, da je vi5e

od ll0 novih nominacija trebalo da bude uklonjeno, treba da se uklone i ta imena, ne znam ali

imam novipredlog, Mehmet Em€rllahu iNazim T€rziu, pali borci.

Brahim Osmani, mestani sela Muhaxher Prelez, ime heorja je promenjeno, a da selo nije znalo,

postoji li neko obja5njenje zaovo?

Xhavit Zariqi, ima li i drugih za ovaj posao. Ova radna grupa je odradila najgori mogudi posao.

Ime Hyzera Haxhiua, ko je imao pravo da ga ukloni, i tu doda druga imena, ove radnje se moraju

pravilno ispraviti i datiodgovornost kako je to bilo moguie ovako promeniti, po5to je njegovo ime

veoma vaLno ime, ko zna njegov doprinos.

Faik Selmani, mislim, predsedavaju6i, da jako gre5ite i da imate veoma pogre5an pristup, ova

imena su od pre 20l9,ja sam u ovoj komisiji od 2019, nismo u pravu kada ste odludili kako ste

odludili, takotle smo imali problem sa imenom Zafiqi, ali je promenjen 2015. Ne znam za5to je



ovaj pristup na nacionalnom nivou pogreSan. Novi predlog je uveo Bajram Murtezi, u vezi

adresnog sistema, operater proizvodi do broja 26 na svim putevima.

Lumnije Morina je, pozdraviv5i prisutne, istakladaje predsedavaju6i skup5tine, ne samo u OPF-

u, nego i ovde, Hyzer Haxhiu, s pravom je bio mudenik, ne moZe biti na rezervnom spisku, po5to

je jednom postavljena ploda na ulici u kojoj je Ziveo i radio, a zatimje uklonjen a, a na ovaj nadin

se ne moZe to raditi, ai to se mora izbeii.

G6zim Haxhimusa, nakon pozdrava sa svima, Faik, hteo sam da vas malo poveZem sa putem

"Gjergj Fishta", dok sada ima drugi naziv,nedelju dana pre postavljanja asfalta je promenjeno ime,

dok je "Gjergj Fishta" dato ime drugom putu, to da nam objasnite.

Brahim Osmani, od 2013. godine ne funkcioni5e kako treba, a ti si do5ao sa mandatom da to

popraviS, jer si se i u pomenutom sludaju Preleza loSe ponaSao sa njima i nije to dobar nadin.

Arian Imeri je, nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio da moramo bitijasni, po5to smo glasali

za komisiju sa ovlastima koja ima, dok smo dali ovlasti da menjamo imena, dok je Sto se tide liste

verovatno bilo raznih preimenovanja, ali je to pro5lo kroz skupStinu i nije implementirano na

terenu, u nekim sludajevima dak i sa novom verzijom, a sada su promenjeni nazivi komisije unos

adresa u sistem.

Zekir Bytyqi je nakon pozdrava prisutnima naglasio da Isak Bytyqi ima predlog.

Amir Rexhepi je predloZio da Sef Kosharja bude novi predlogzatrg.

Predsedavajuii je pitao da li neko ima nesto za dodati i stavio to na glasanje, Sto je pro5lo sa 27

glasova za, 0 protiv i 0 uzdrZanih.

Predsjedavaju6i je proditao tadku 16 o transparentnosti i predao red direktorici Agnesi Hajredini,

koja je naglasila da je predlog pred vama zakonska obaveza, ovai predlog je pro5ao sve

preliminame faze i pozivam vas da ga podrZite.

Ova tadka je usvojena sa27 glasova za,0 protiv i 0 uzdtlanih.

Predsedavajuii je proditao dopunsku tadku u vezi sa izmenom odluke, odluke o imenovanju ulica,

gde je umesto Artina Ja5arija zamenjena Besa Haxhimusa, a ovaj predlog je proSao sa 25 glasova

za, 0 protiv i 0 uzdrZanih.

Predsedavaju6ije proditao predlog dopune amandman a ll40-2 samo u vezi s preambulom, koj i je

takoder usvojen sa 25 glasova za,O protiv i 0 uzdrlanih.

Mimoza Pajaziti kod stanovanja solidarnosti da se formira komisija i da se ovo pitanje Sto prije

rijeSi.

Hatixhe Bungu, imam zahtev stanovnika sela Komoglavo, odnosi se na put "ldriz Baftiu" kojije

put u loSem stanju, gde tako<le ima uspeSnih farmera, a ovaj zahtev je takode uputila Direkcija za

infrastrukturu, gde su rekli da se ne moZe na6i re5enje, jer operater nema Sljunak, pa traZim da se

nade reSenje.



Amir Rexhepi, poSto imamo Direkciju javnih usluga ovdje, dali smo nekoliko zahteva, ali smo

dobili odgovor da su kompanije na odsustvu, u vezi sa javnom rasvetom.

Sylejman Metushi je nakon pozdrava prisutnima istakao da Zeli da pokrene problem apoteka, ali

je nakon donoSenja odluke to ukinuto, a problem ostaje isti, sa ovim problemom se svakodnevno

suodavamo, predloZio je da se nade re5enje.

Predsedavajuii je pitao da li ima drugih zainteresiranih za diskusiju i nakon nekog trenutka

proglasio je sastanak zatvorenim.

Leutr--ifi Mahmuti


